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Spørgsmål:
Vil ministeren sikre en opfølgende evaluering af de nye gebyrregler og i 
givet fald hvornår?

Svar:
De nye regler vil først være fuldt implementeret den 1. januar 2012. Jeg 
mener, at det er nødvendigt at lade de nye regler virke i en periode, før-
end det kan vurderes, om der måtte være behov for at evaluere reglerne.

Jeg vil påpege, at Konkurrence- og Forbrugerstyrelsen løbende følger 
udviklingen på betalingskortmarkedet. Blandt andet udarbejder styrelsen
hvert andet år en rapport om betalingskortmarkedet, herunder om udvik-
lingen i gebyrreglerne. Jeg kan forestille mig, at styrelsen i denne rapport 
vil foretage en nærmere undersøgelse af udviklingen i brugen af beta-
lingskortene som følge af regelændringerne, når reglerne har fået lov at 
virke i en periode.

Jeg vil samtidig understrege, at Konkurrence- og Forbrugerstyrelsen lø-
bende fører tilsyn med, at der ikke anvendes urimelige priser og avancer i 
forbindelse med fastsættelse af gebyrer på betalingskort.

ERHVERVS- OG 

VÆKSTMINISTERIET

Slotsholmsgade 10-12

1216 København K

Tlf. 33 92 33 50

Fax 33 12 37 78

CVR-nr 10 09 24 85

oem@oem.dk

www.oem.dk

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2011-12
L 8 , endeligt svar på spørgsmål 4
Offentligt


